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Plats   Forumsalen/Torparummet i Tranemo 

Tid   08:30 – 11:00  

 

Närvarande Beslutande  

Driton Bilalli (S), ordf. 

Niklas Gardewik (M), 1e vice ordf. 

Lennart Haglund (C), 2e vice ordf. 

Viktoria Haraldson (C), ordf. OU §§120–121 

Ellinor Liljegren Kalmar (M), 1e vice ordf. OU §§120–121 

Lena Eksberg (S), 2e vice ordf. OU §§120–121 

Emelie Romland (C), ordf. LU §§120–121 

Ulrika Glans (M), 1e vice ordf. LU §§120–121 

Rosé Torkelsson (S), 2e vice ordf. LU §§120–121   

   

Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 

  Carita Brovall, kommundirektör 

  Julio Garcia Atterström, sektionschef 

  Patrik Westerlund, utvecklingschef 

  Anne Steine, processekreterare 

  Anna Andersson, processekreterare 

  Kajsa Montan, kanslichef 

  Peder Danesved, informationssäkerhetssamordnare 

  Julia Eriksson, folkhälsostrateg 

  Kristina Ström, sektionschef 

  Henrik Johansson, verksamhetschef 

  Linus Kulneff, föreningsutvecklare 

  Mats Fjeldstad, föreningsutvecklare 

 

Paragrafer  § 120-§ 129 

Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Driton Bilalli (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Niklas Gardewik (M) 
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ANSLAG/BEVIS 

Organ   Allmänna utskottet 

Sammanträdesdatum 2024-12-12 

Anslaget under tiden 2024-12-13—2025-01-07 

Förvaringsplats   Diariet 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 120 SAMRÅD (AU) - Remiss av delbetänkandet Ökat 

informationsutbyte mellan myndigheter – Behov och föreslagna 

förändringar (SOU 2024:63) KS/2024:380 

Allmänna utskottets beslut 

• Godkänner svar på remiss om delbetänkandet Ökat informationsutbyte mellan 

myndigheter – Behov och föreslagna förändringar (SOU 2024:63) 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Allmänna utskottet har beslutat att Tranemo kommun ska lämna svar på remissen om 

delbetänkandet Ökat informationsutbyte mellan myndigheter – Behov och föreslagna 

förändringar (SOU 2024:63). 

Ärendet 

Justitiedepartementet har lämnat delbetänkande av Utredningen om förbättrade möjligheter 

till informationsutbyte mellan myndigheter. 

Uppdraget har varit att kartlägga behovet av att myndigheter får förbättrade möjligheter att 

utbyta information med varandra i syfte att särskilt förhindra, förebygga, upptäcka, utreda 

och ingripa mot fusk, felaktiga utbetalningar, regelöverträdelser och brottslighet. Dessutom 

ligger det i uppdraget att, mot bakgrund av genomförd kartläggning, analysera och ta 

ställning till hur behovet av att utbyta sekretessbelagd information kan tillgodoses, samt att 

lämna förslag på en generell bestämmelse som gör det möjligt att lämna uppgifter som 

omfattas av sekretess till skydd för enskilda till en annan myndighet, såväl på begäran som 

på eget initiativ. 

Tranemo kommun ser positivt på förslaget om att förbättra möjligheterna för 

informationsutbyte mellan myndigheter, med betoning på vikten av att skydda den 

personliga integriteten och att införa tydliga riktlinjer för när informationsdelning kan ske. 

Kommunen delar utredningens bedömning att en generellt sekretessbrytande bestämmelse 

kan vara både nödvändig och proportionerlig för att möjliggöra ett effektivt samarbete kring 

välfärdsbrott, ekonomiska oegentligheter och särskilt skydd för utsatta grupper såsom barn 

och unga. 

Vi understryker att integritetsskyddet fortsatt bör vara starkt inom särskilt känsliga områden 

som hälso- och sjukvården samt socialtjänsten, där sekretessen utgör en grundförutsättning 

för förtroendet mellan myndigheter och medborgare. Tranemo kommun rekommenderar att 

det införs omfattande vägledningar och utbildningar för att säkerställa att sekretessbrytande 

bestämmelser tillämpas enhetligt och rättssäkert. Detta skulle också bidra till att minimera 

risken för oavsiktliga intrång i enskildas integritet. 
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Avslutningsvis anser Tranemo kommun att förslaget, om det genomförs med rätt 

skyddsåtgärder och tydliga riktlinjer, kan skapa en bättre balans mellan behovet av 

informationsutbyte och respekten för individens rätt till privatliv. Genom att införa en tydlig 

och restriktiv reglering säkerställs en rättssäker hantering som upprätthåller både 

allmänhetens förtroende och effektiviteten i myndigheternas verksamhet 

Barnkonventionen  

Remissvaret i sig har ingen betydelse ur ett barnrättsperspektiv, däremot är det viktigt att 

komma ihåg att rätten till personlig integritet är extra viktigt när det gäller barn under 13 år. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ut ett jämställdhetsperspektiv då rätten till integritetsskydd 

gäller på samma villkor för män och kvinnor. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse om svar på remiss av delbetänkandet Ökat informationsutbyte mellan 

myndigheter – Behov och föreslagna förändringar (SOU 2024:63) 

Bilaga – svar på remiss om svar på remiss av delbetänkandet Ökat informationsutbyte 

mellan myndigheter – Behov och föreslagna förändringar (SOU 2024:63) 

Föredragning och debatt 

Informationssäkerhetsamordnare Peder Danesved föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ju.L6@regeringskansliet.se MÄRK: Ju2024/01778 

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Avslutat 
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§ 121 SAMRÅD (AU) - Uppdrag - förvaltningen får  i uppdrag att 

utreda hur ett ungdomsråd kan organiseras och integreras i den 

kommunala strukturen KS/2023:221 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Antar reglementet för kommunala ungdomsrådet med följande ändringar; 

- Rådet ska sammanträda minst fyra gånger per år. 

- Kommunstyrelsen utser ordförande och dennes ersättare bland rådets ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Den 17 oktober 2024 fick förvaltningen i uppdrag av kommunfullmäktige att upprätta ett 

reglemente för det kommunala ungdomsrådet. Reglementet ska beskriva kommunala 

ungdomsrådets förhållningssätt och hur arbetet inom rådet ska hanteras. Reglementet 

innehåller syfte, beskrivning, implementering, tillämpning samt uppföljning med och av 

ungdomsrådet. 

Barnkonventionen  

Barn har rätt att uttrycka sin mening och höras i alla frågor som rör barnet. Barn har rätt till 

yttrandefrihet; att tänka, tycka och uttrycka sina åsikter, med respekt för andra personers 

rättigheter. Barn med funktionsnedsättning har rätt till ett fullvärdigt och anständigt liv samt 

hjälp att aktivt delta i samhället. Reglementet för ungdomsrådet skapar förutsättningar för 

detta och förslag till beslut bedöms därför ha en positiv inverkan på barn. 

Ekonomisk påverkan 

200 000 kronor är avsatta i 2025 års budget för att bedriva ett ungdomsråd. 

Jämställdhetsperspektiv 

Jämställdhet betyder att kvinnor och män har samma rättigheter, skyldigheter och 

möjligheter. Jämställdhet gäller alla områden i livet. Det politiska begreppet jämställdhet 

markerar jämlikhet mellan könen och att könen har samma värde. Genom att godkänna 

reglementet får barn och unga i Tranemo kommun en större möjlighet att göra sin röst hörd 

vilket bör ses som något positivt ur ett jämställdhetsperspektiv. Sett till 

diskrimineringsgrunderna är det viktigt att se till så att alla barn oavsett kön, ålder, 

könsidentitet, etnisk tillhörighet, sexuell läggning, religion eller funktionsvariation får 

möjlighet att påverka, något som möjliggörs genom ungdomsrådet som reglementet berör. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse om reglemente för kommunala ungdomsrådet 

KF § 142 Uppdrag – förvaltningen får i uppdrag att utreda hur ett ungdomsråd kan 

organiseras och integreras i den kommunala strukturen. 

Reglemente för kommunala ungdomsrådet 

Föredragning och debatt 

Folkhälsostrateg Julia Eriksson föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att rådet ska sammanträda minst fyra 

gånger per år. 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att förtydligande att kommunstyrelsen 

väljer ordförande och dennes ersättare bland rådets ledamöter.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande om antal sammanträden per år. 

Yrkandet bifalles. 

 

Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande om förtydligande om val av 

ordförande och dennes ersättare. Yrkandet bifalles.  

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen 

Lärandesektionen 

Omsorgssektionen 

Författningssamling 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 122 SAMRÅD (AU) - Revidering av kommunstyrelsens 

delegeringsordning KS/2024:334 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Antar Delegeringsordning för kommunstyrelsen med följande ändringar; 

- Delegat på punkt 3.1.1.b ändras till allmänna utskottet. 

- ”Mottagare av arkitekturpris” ändras till delegat allmänna utskottet. 

• Upphäver nuvarande gällande version. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Delegering innebär att kommunstyrelsen överför självständig beslutanderätt till någon 

annan – det vill säga ger någon i uppdrag att fatta beslut på dess vägnar. Överföring av 

beslutanderätt sker då från nämnd till utskott, ledamot, ersättare, anställd eller annan 

uppdragstagare. Ett beslut som fattats med stöd av delegering från en nämnd gäller alltså 

som om nämnden själv fattat beslutet i fråga. Nämnders möjlighet till delegering av beslut 

inom olika ärenden regleras i 6 kap 37–39 §§ Kommunallagen. 

 

Att delegera beslutanderätten fyller i huvudsak två syften: 

- Att avlasta nämnden från vissa ärenden för att skapa mer utrymme för 

betydelsefulla och principiella ärenden. 

- Att möjliggöra en effektivare verksamhet genom att beslutsvägarna blir kortare och 

handläggningen snabbare. 

Bilagt finns en lista på vad som är ändrat, tillagt och borttaget sedan senaste revideringen av 

delegeringordningen. Det som är tillagt är markerat med gult och det som förslås ta bort är 

överstruket. 

Barnkonventionen  

Det positivt ur ett barnrättsperspektiv att Kommunstyrelsen antar en delegeringsordning 

som anger delegation till de tjänstepersoner eller utskott som har kunskap inom området att 

fatta beslut. Detta förkortar beslutsprocessen 

Viktigt att varje delegat beaktar vilken påverkan varje beslut har ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 
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Jämställdhetsperspektiv 

Med en delegeringsordning för kommunstyrelsen förkortas beslutsprocessen. Korta 

beslutsvägen kan påverka jämställdhetsperspektivet på flera olika sätt. Risker kan vara att 

det kan det bli svårare att säkerställa att jämställdhetsperspektivet beaktas eller inte förbises.  

Vid delegering är det en person som beaktar jämställdhetsperspektivet utifrån sitt 

perspektiv. När flera personer fattar beslutet får man in flera perspektiv. 

 

Det viktigt att varje delegat beaktar vilken påverkan varje beslut har ur ett 

jämställdhetsperspektiv.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-11-27 

Delegeringsordning för kommunstyrelsen Tranemo kommun 

Lista – ändringar i delegeringsordning 

Delegeringordningen för kommunstyrelsen, nuvarande gällande version 

Föredragning och debatt 

Utredare/Processekreterare Sanna Pihlajamäki Blomgren föredrar ärendet och svarar på 

frågor. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att ändra delegat på punkt 3.1.1.b till 

allmänna utskottet. 

 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på ”Beslut av mottagare av arkitekturpris” 

ska delegeras till allmänna utskottet. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande om ändring av delegat på punkt 

3.1.1.b. Yrkandet bifalles. 

 

Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande om ändring av delegat för 

arkitekturpriset. Yrkandet bifalles. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

IFO 

Lärandesektionen, handläggare 

Samhällsutveckling 

Författningssamling 
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Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Delegeringsordning för kommunstyrelsen Tranemo kommun 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 123 Underhållsutredning kommunala gator 2023 KS/2024:479 

Allmänna utskottets beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Infrastruktur har under 2023 gett Ramboll RST i uppdrag att utföra en skadeinventering och 

underhållsutredning på det kommunala vägnätet.  

En underhållsutredning på det kommunala vägnätet var viktigt av flera skäl, inte minst från 

hållbarhet, ekonomi och säkerhet.  

Data från underhållsutredningen har laddats upp på Geosecma där förvaltningen har en 

överblick på statusen för det kommunala vägnätet.  

Förvaltningen önskar inleda en dialog kring utformningen av en prioriteringslista som ska 

vägleda oss i arbetet med att fördela de tilldelade 2.1 mnkr under 2025. 

Barnkonventionen  

Bra underhållna gator och vägar påverkar barn positivt. Det skapar en säkrare och tryggare 

miljö för bl.a. barn. 

Ekonomisk påverkan 

Förvaltningen har tilldelats 2.1 mnkr som behöver fördelas på ett strategiskt sätt under 2025.   

Jämställdhetsperspektiv 

Underhållsutredningen har inte en påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv, då hela det 

kommunala vägnätet har inventerats. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-11-28 

Sammanfattande teknisk redovisning gator 

Sammanfattande teknisk redovisning GC-vägar 

Föredragning och debatt 

Verksamhetschef Henrik Johansson föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 
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Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Avslutat 
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§ 124 Remiss av Swedacs föreskrifter KS/2024:459 

Allmänna utskottets beslut 

• Godkänner remissvaret. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Remissvar 

Tranemo kommun instämmer delvis i remissens förslag.  

Under rubrik Kontroll 15§ och 16 § i remissförslagen lämnar Tranemo kommun 

nedanstående kommentar eftersom vi ser att det kan bli svårigheter att över tid få till rimliga 

statistiska områden. Om vi inte lyckas få till dessa statistiska områden innebär det att vi 

antagligen behöver kassera fler vatten- och energimätare än med nuvarande föreskrifter: 
Exempelscenario 

Vi utser ett statistiskt område att omfatta 500 mätare. 

Efter 7 år ska vi enligt förslaget plocka ner 32 st mätare (enligt bilaga till föreskrifterna) och 

skicka på kontroll. Dessa 32 mätare ersätts av 32 nya mätare som inte kan ingå i det 

statistiska området då de inte är uppsatta samtidigt med de övriga mätarna i området.  

Om kontrollen går bra kan de övriga 468 mätare sitta ute i ytterligare 7 år. 

Efter den andra 7 årsperioden kommer vi behöva plocka ner de 468 mätarna + de 32 mätarna 

då de inte ingår i något statistiskt område.  

Totalt på en 14 årsperiod kommer vi kassera 532 mätare. 

De 32 mätarna skulle kunna bilda ett eget statistiskt område men vi ser utmaningar att klara 

av att till slut ha koll på alla statistiska områden och utesittningstider. 

Kommunens VA-enhet samt Fjärrvärmeenhet anser att Swedacs förslag till nya föreskrifter 

är bra och tydliggör på ett bättre sätt än idag hur kontrollen av vatten- och energimätare ska 

hanteras. Den största fördelen i förslagen är att utesittningstiden för alla typer av mätare 

likställs till samma tid och att kravet på antalet mätare som måste kontrolleras minskas från 

nuvarande krav. 

Ärendet 

Swedac har arbetat fram förslag på nya föreskrifter för kontroll av vatten- och energimätare 

och har under november månad 2024 skickat ut dessa på remiss till berörda aktörer. Både 

VA-enheten och Fjärrvärmeenheten har granskat förslagen  och arbetat fram ovanstående 

remissvar. 

Barnkonventionen  

Eftersom detta är ett justerat lagkrav ser vi inte att ärendet skulle ha någon särskild påverkan 

ur ett barnrättsperspektiv 
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Ekonomisk påverkan 

Vi ser inte att förslagen har någon ekonomisk påverkan på de taxefinansierade 

verksamheterna VA och Fjärrvärme. 

Jämställdhetsperspektiv 

Eftersom detta är ett justerat lagkrav ser vi inte att ärendet skulle ha någon särskild påverkan 

ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-04 

STAFS 202X_Y Nya föreskrifter om kontroll av vattenmätare, Swedacs föreskrifter 

STAFS 202X_X Nya föreskrifter om kontroll av värmeenergimätare, Swedacs föreskrifter 

Konsekvensutredning Swedacs föreskrifter 

Beslutet skickas till 

Samhällssektion 

Swedac, registrator@swedac.se ange diarienummer 2024/2370 

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Avslutat 
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§ 125 Svar - Samråd för vattentjänstplan Ulricehamns kommun 

KS/2024:472 

Allmänna utskottets beslut 

• Godkänner samrådsyttrandet. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Samrådsyttrande 

Tranemo kommun har i stort inga synpunkter på innehållet och omfattningen i förslaget till 

ny vattentjänstplan för Ulricehamns kommun.  

Det vi vill belysa är dock betydelsen av samverkan mellan våra kommuner inom området 

oförutsedda händelser. Då vi gränsar till varandra och omfattas av Ätrans avrinningsområde 

är samverkan av stor betydelse för vår förmåga att hantera framför allt höga flöden i 

biflöden till Ätran vilka passerar genom Tranemo kommun. Klimatförändringar prövar våra 

organisationer allt oftare och tyvärr i eskalerande omfattning, samverkan och samarbete 

kring prognoser och andra områden av förebyggande karaktär bör prioriteras. 

Ärendet 

Ulricehamns kommun har tagit fram ett förslag till ny vattentjänstplan, som nu är ute på 

samråd fram till den 7 januari 2025.  

Allmänna utskottet beslutade 2024-11-28 att kommunen ska skicka in ett samrådsyttrande 

gällande Ulricehamns kommuns föreslagna Vattentjänstplan. 

Tranemo kommuns VA-enhet har därför granskat förslaget och formulerat ett förslag på 

samrådsyttrande. 

Barnkonventionen  

Att ha en uppdaterad Vattentjänstplan för långsiktig planering av hur kommunen ska 

tillgodose behovet av allmänna vattentjänster är positivt för alla och då även för barn. Detta 

är särskilt viktigt med tanke på klimatförändringarna och ett syfte med planen att bedöma 

vilka åtgärder som krävs för att upprätthålla VA-anläggningens funktion vid skyfall. 

Ekonomisk påverkan 

Detta ärende, att lämna ett samrådsyttrande, har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Detta ärende, att lämna ett samrådsyttrande, har ingen påverkan ur ett 

jämställdhetsperspektiv. Förslaget till ny vattentjänstplan påverkar kvinnor och män lika. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-06 

Samrådshandling Vattentjänstplan 2024–2035 Ulricehamns kommun 

Samråd för vattentjänstplan Ulricehamns kommun  

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ulricehamns kommun – Expedieras till Helen Einarsson helen.einarsson@ulricehamn.se  

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Avslutat 
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§ 126 Fördelning om extra föreningsstöd KS/2024:477 

Allmänna utskottets beslut 

• Beviljar fördelning av 1,5 miljoner kronor som extra avsatta medel för 

föreningsbidrag enligt bifogat förslag. 

• Frångår reglerna för föreningsbidrag gällande ansökningstider och att extra bidraget 

betalas ut under 2024 innan projekten har genomförts eller är slutredovisade.  

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Bidragen som föreslås syftar till att stödja verksamheter och initiativ som bidrar till ett ökat 

socialt engagemang och hållbar föreningsutveckling. En samlad bedömning av inkomna 

ansökningar har gjorts. Förvaltningen konstaterar att de tillgängliga medlen inte är 

tillräckliga för att bevilja bidrag till samtliga ansökningar. Prioriteringar har därför gjorts för 

att stödet går till de verksamheter och initiativ som bedöms ha akuta behov och störst 

potential att bidra till verksamhet för barn och unga.  

Ärendet 

Enligt beslut i KF § 158 Delårsbokslut 2, 2024 KS/2024:387 avsetts 1,5 miljoner kronor till 

extra föreningsbidrag. Bidraget ska fördelas under 2024. Totalt har 60 ansökningar 

inkommit. Fördelningen av bidragen har skett enligt följande: 

1. Investering- och upprustningsbidrag: 858 000 tkr har avsatts för att bevilja 8 

ansökningar som avser investering- och upprustningsbidrag med koppling till 

ärendet KS/2024:386.  

2. Övriga ansökningar: Resterande medel har fördelats enligt den bifogade listan. 

Fördelningen av bidragen har skett med hänsyn till tillgängliga medel och aktuella 

prioriteringar. Det är viktigt att understryka att medlen inte har räckt till att bevilja samtliga 

inkomna ansökningar, en prioritering har varit nödvändig. 

Barnkonventionen  

De fattade besluten bidrar positivt till efterlevnaden av barnkonventionen, Barnets bästa 

beaktas, flera av de verksamheter som beviljats bidrag arbetar aktiv för att skapa trygga och 

utvecklande miljöer för barn och unga, exempelvis genom satsningar på fritidsaktiviteter. 

Barnets rätt till lek, vila och fritid: Genom att stödja verksamheter som erbjuder aktiviteter 

och investeringar för barn och unga, bidrar besluten till att uppfylla barnets rätt till en 

meningsfull fritid och rekreation. Att satsa på föreningslivet är ett exempel på hur 
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kommunen aktivt arbetar för att stärka barns rättigheter och förbättra deras livsvillkor i 

enlighet med barnkonventionens principer. 

Ekonomisk påverkan 

Kostnaden för bidragsutbetalning 2024 på 1,5 miljoner kronor hänförs till § 158 

Delårsbokslut 2, 2024 KS/2024:387 som ger möjlighet att betala ut ett extra föreningsbidrag på 

innevarande år. Det innebär att föreningarna som beviljas investering- och 

upprustningsbidrag slutredovisar till förvaltningen när projekten är klara. Föreningarna har 

enligt reglerna 2 år på sig att genomföra sina projekt. Om den beslutade bidragssumman inte 

stämmer med redovisningen kan föreningen bli återbetalningsskyldig. 

Jämställdhetsperspektiv 

Dessa bidrag bidrar till jämställdhet i föreningslivet genom att ge fler individer, oavsett kön, 

möjlighet att delta i, påverka och dra nytta av föreningarnas verksamheter. Detta är i linje 

med kommunens mål att arbeta för ett mer jämställt samhälle.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-04 

Bilagan fördelning av extra avsatta medel för föreningsbidrag 

KF § 158 Delårsbokslut 2, 2024 KS/2024:387 

Föredragning och debatt 

Föreningsutvecklarna Mats Fjeldstad och Linus Kulneff föredrar ärendet och svarar på 

frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomisektionen 

Slutinstans 

Allmänna utskottet  

Status  

Avslutat 
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§ 127 Ramuppdrag IT 2025 KS/2024:480 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Antar riktlinjer för ramuppdrag IT 2025 samt tillhörande prislista 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Från och med 2023 övergick samverkan till avtalssamverkan och enligt punkt 3 i 

samverkansavtalet ska IT:s verksamheter utföras i enlighet med det ramuppdrag som 

respektive ansvarig nämnd beslutar om för varje verksamhetsår. 

Ärendet 

Ulricehamns kommun och Tranemo kommun har avtalssamverkan kring verksamhet it. Den 

gemensamma IT-verksamheten syftar till att ge verksamheterna ett så effektivt och 

kvalitativt IT-stöd som möjligt. Samverkan ska stödja verksamheternas digitala satsningar. I 

samverkan får vi:   

• En kostnadseffektiv säker drift och utveckling med delning av support och stöd   

• Utveckling tillsammans som bidrar till robusthet och hög kvalitet   

• Bättre möjlighet att kompetensförsörja IT-verksamheten   

Ramuppdraget beskriver mer i detalj verksamhet IT:s uppdrag för det kommande året. 

Beslut om ramuppdraget med tillhörande prislista fattas i respektive nämnd på årets första 

möte. Ambitionen är att kommunerna ska ge så lika uppdrag till It som möjligt. 

Ramuppdraget arbetas fram av it-styrgrupp genom IT-forum utveckling, it-forum drift samt 

i dialog med verksamheter och verksamhet IT. 

Ramuppdrag för avtalssamverkan I Thar beretts i IT-samverkan. Därmed överlämnas förslag 

till justerat ramuppdrag och prislista för 2025 till kommunstyrelsen för beslut.  

Årets justeringar omfattar följande förändringar. 

I “bilaga 1” har: 

• IT-supportens öppettider harmoniserats med kommunernas öppettider i 

växel/reception. Vilket innebär att IT-supporten stänger 16:00 istället för 16:30 på 

helgfri måndag till torsdag. Utifrån resultatet av behovsanalysen bedöms inte 

verksamheten påverkas nämnvärt.  

• tjänsten lärardator strukits då IT från och med 2025 tar över supporten av samtliga 

administrativa datorer. Därmed finns det inte längre någon skillnad mellan 

supporten av lärardator och datorarbetsplats. Texten kring ansvarsfördelning mellan 

verksamhet och IT är förtydligad vad gäller datorarbetsplats och elevenhet.  

• beredskapsfunktionen förändrats. Beredskapsnumret är nu tillgängligt även under 

IT-supportens öppettider för hantering av kritiska ärenden.  

Övriga förändringar är av redaktionell karaktär. 
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Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv då riktlinjerna främst har ett tekniskt 

och administrativt fokus. 

Ekonomisk påverkan 

IT-kostnaderna ökar 2025 med anledning av nya avtal samt nya lösningar inom teknisk 

infrastruktur inklusive nya lösningar inom ITsäkerhet. Kostnadsökningarna beror främst på 

att när nya avtal som tecknas på längre perioder upphandlas på nytt så får vi betala för 

inflationen som varit de senaste åren samt en stärkt dollar. 

Till viss del motas detta av lägre kostnader för inköp av hårdvara där det nya klientavtalet 

innebär något lägre kostnad per enhet. Den totala kostnadsökningen beräknas ligga på cirka 

6 procent. Kostnader framgår av bifogad prislista. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv då riktlinjerna specificerar att IT 

ska säkerställa rättvis tillgång till teknik och support. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse om ramuppdrag IT 2025 

Riktlinjer för ramuppdrag IT 2025 

Prislista IT 2025 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Omsorgssektionen 

Lärandesektionen 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 128 Förlängning av Revisionsreglemente för Tranemo kommun 

KS/2024:473 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar Revisionsreglemente för Tranemo kommun 2025–2029. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Revisionsreglementet för Tranemo kommun har löpt ut i april 2024.  

Tranemo kommuns förtroendevalda revisorer ser ingen anledning till förändringar i 

nuvarande reglementet så förslår därför reglementet oförändrat i sin helhet.  

Förvaltningen har därmed tagit fram underlag för en förlängning av nuvarande reglemente.  

Barnkonventionen  

Reglementet berör framförallt revisionens uppdrag och organisering och har därmed ingen 

påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Reglementet har ingen direkt påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

De förtroendevalda revisorerna väljs i en demokratisk process där de folkvalda 

beslutsfattarna bör beakta ett jämställdhetsperspektiv, vilket innebär att säkerställa en rättvis 

och balanserad representation av kvinnor och män i beslutande och ledande roller.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-11-21 

Revisionsreglemente för Tranemo kommun 2020-2024 

Revisionsreglemente för Tranemo kommun 2025-2029 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Revisorerna 

KPMG 

Författningssamling 
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Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Revisionsreglemente för Tranemo kommun 2025–2029 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 129 Inkomna remisser KS/2024:488 

Allmänna utskottets beslut 

• Remissen ska besvaras. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Följande remisser har inkommit; 

- Remiss - Principer för hälso- och sjukvårdens utbud och lokalisering i Västra Götaland 

Status 

Pågående 
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Plats   Forumsalen/Torparummet i Tranemo 


Tid   08:30 – 11:00  


 


Närvarande Beslutande  


Driton Bilalli (S), ordf. 


Niklas Gardewik (M), 1e vice ordf. 


Lennart Haglund (C), 2e vice ordf. 


Viktoria Haraldson (C), ordf. OU §§120–121 


Ellinor Liljegren Kalmar (M), 1e vice ordf. OU §§120–121 


Lena Eksberg (S), 2e vice ordf. OU §§120–121 


Emelie Romland (C), ordf. LU §§120–121 


Ulrika Glans (M), 1e vice ordf. LU §§120–121 


Rosé Torkelsson (S), 2e vice ordf. LU §§120–121   


   


Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 


  Carita Brovall, kommundirektör 


  Julio Garcia Atterström, sektionschef 


  Patrik Westerlund, utvecklingschef 


  Anne Steine, processekreterare 


  Anna Andersson, processekreterare 


  Kajsa Montan, kanslichef 


  Peder Danesved, informationssäkerhetssamordnare 


  Julia Eriksson, folkhälsostrateg 


  Kristina Ström, sektionschef 


  Henrik Johansson, verksamhetschef 


  Linus Kulneff, föreningsutvecklare 


  Mats Fjeldstad, föreningsutvecklare 


 


Paragrafer  § 120-§ 129 


Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 


Protokollet signeras digitalt 
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Sekreterare Protokollet signeras digitalt 


Sanna Pihlajamäki Blomgren 


Ordförande Protokollet signeras digitalt 


Driton Bilalli (S) 


Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 


  Niklas Gardewik (M) 
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§ 120 SAMRÅD (AU) - Remiss av delbetänkandet Ökat 


informationsutbyte mellan myndigheter – Behov och föreslagna 


förändringar (SOU 2024:63) KS/2024:380 


Allmänna utskottets beslut 


• Godkänner svar på remiss om delbetänkandet Ökat informationsutbyte mellan 


myndigheter – Behov och föreslagna förändringar (SOU 2024:63) 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Allmänna utskottet har beslutat att Tranemo kommun ska lämna svar på remissen om 


delbetänkandet Ökat informationsutbyte mellan myndigheter – Behov och föreslagna 


förändringar (SOU 2024:63). 


Ärendet 


Justitiedepartementet har lämnat delbetänkande av Utredningen om förbättrade möjligheter 


till informationsutbyte mellan myndigheter. 


Uppdraget har varit att kartlägga behovet av att myndigheter får förbättrade möjligheter att 


utbyta information med varandra i syfte att särskilt förhindra, förebygga, upptäcka, utreda 


och ingripa mot fusk, felaktiga utbetalningar, regelöverträdelser och brottslighet. Dessutom 


ligger det i uppdraget att, mot bakgrund av genomförd kartläggning, analysera och ta 


ställning till hur behovet av att utbyta sekretessbelagd information kan tillgodoses, samt att 


lämna förslag på en generell bestämmelse som gör det möjligt att lämna uppgifter som 


omfattas av sekretess till skydd för enskilda till en annan myndighet, såväl på begäran som 


på eget initiativ. 


Tranemo kommun ser positivt på förslaget om att förbättra möjligheterna för 


informationsutbyte mellan myndigheter, med betoning på vikten av att skydda den 


personliga integriteten och att införa tydliga riktlinjer för när informationsdelning kan ske. 


Kommunen delar utredningens bedömning att en generellt sekretessbrytande bestämmelse 


kan vara både nödvändig och proportionerlig för att möjliggöra ett effektivt samarbete kring 


välfärdsbrott, ekonomiska oegentligheter och särskilt skydd för utsatta grupper såsom barn 


och unga. 


Vi understryker att integritetsskyddet fortsatt bör vara starkt inom särskilt känsliga områden 


som hälso- och sjukvården samt socialtjänsten, där sekretessen utgör en grundförutsättning 


för förtroendet mellan myndigheter och medborgare. Tranemo kommun rekommenderar att 


det införs omfattande vägledningar och utbildningar för att säkerställa att sekretessbrytande 


bestämmelser tillämpas enhetligt och rättssäkert. Detta skulle också bidra till att minimera 


risken för oavsiktliga intrång i enskildas integritet. 
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Avslutningsvis anser Tranemo kommun att förslaget, om det genomförs med rätt 


skyddsåtgärder och tydliga riktlinjer, kan skapa en bättre balans mellan behovet av 


informationsutbyte och respekten för individens rätt till privatliv. Genom att införa en tydlig 


och restriktiv reglering säkerställs en rättssäker hantering som upprätthåller både 


allmänhetens förtroende och effektiviteten i myndigheternas verksamhet 


Barnkonventionen  


Remissvaret i sig har ingen betydelse ur ett barnrättsperspektiv, däremot är det viktigt att 


komma ihåg att rätten till personlig integritet är extra viktigt när det gäller barn under 13 år. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ut ett jämställdhetsperspektiv då rätten till integritetsskydd 


gäller på samma villkor för män och kvinnor. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse om svar på remiss av delbetänkandet Ökat informationsutbyte mellan 


myndigheter – Behov och föreslagna förändringar (SOU 2024:63) 


Bilaga – svar på remiss om svar på remiss av delbetänkandet Ökat informationsutbyte 


mellan myndigheter – Behov och föreslagna förändringar (SOU 2024:63) 


Föredragning och debatt 


Informationssäkerhetsamordnare Peder Danesved föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ju.L6@regeringskansliet.se MÄRK: Ju2024/01778 


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Avslutat 


 
  



mailto:Ju.L6@regeringskansliet.se
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§ 121 SAMRÅD (AU) - Uppdrag - förvaltningen får  i uppdrag att 


utreda hur ett ungdomsråd kan organiseras och integreras i den 


kommunala strukturen KS/2023:221 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Antar reglementet för kommunala ungdomsrådet med följande ändringar; 


- Rådet ska sammanträda minst fyra gånger per år. 


- Kommunstyrelsen utser ordförande och dennes ersättare bland rådets ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Den 17 oktober 2024 fick förvaltningen i uppdrag av kommunfullmäktige att upprätta ett 


reglemente för det kommunala ungdomsrådet. Reglementet ska beskriva kommunala 


ungdomsrådets förhållningssätt och hur arbetet inom rådet ska hanteras. Reglementet 


innehåller syfte, beskrivning, implementering, tillämpning samt uppföljning med och av 


ungdomsrådet. 


Barnkonventionen  


Barn har rätt att uttrycka sin mening och höras i alla frågor som rör barnet. Barn har rätt till 


yttrandefrihet; att tänka, tycka och uttrycka sina åsikter, med respekt för andra personers 


rättigheter. Barn med funktionsnedsättning har rätt till ett fullvärdigt och anständigt liv samt 


hjälp att aktivt delta i samhället. Reglementet för ungdomsrådet skapar förutsättningar för 


detta och förslag till beslut bedöms därför ha en positiv inverkan på barn. 


Ekonomisk påverkan 


200 000 kronor är avsatta i 2025 års budget för att bedriva ett ungdomsråd. 


Jämställdhetsperspektiv 


Jämställdhet betyder att kvinnor och män har samma rättigheter, skyldigheter och 


möjligheter. Jämställdhet gäller alla områden i livet. Det politiska begreppet jämställdhet 


markerar jämlikhet mellan könen och att könen har samma värde. Genom att godkänna 


reglementet får barn och unga i Tranemo kommun en större möjlighet att göra sin röst hörd 


vilket bör ses som något positivt ur ett jämställdhetsperspektiv. Sett till 


diskrimineringsgrunderna är det viktigt att se till så att alla barn oavsett kön, ålder, 


könsidentitet, etnisk tillhörighet, sexuell läggning, religion eller funktionsvariation får 


möjlighet att påverka, något som möjliggörs genom ungdomsrådet som reglementet berör. 
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse om reglemente för kommunala ungdomsrådet 


KF § 142 Uppdrag – förvaltningen får i uppdrag att utreda hur ett ungdomsråd kan 


organiseras och integreras i den kommunala strukturen. 


Reglemente för kommunala ungdomsrådet 


Föredragning och debatt 


Folkhälsostrateg Julia Eriksson föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att rådet ska sammanträda minst fyra 


gånger per år. 


2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att förtydligande att kommunstyrelsen 


väljer ordförande och dennes ersättare bland rådets ledamöter.  


Beslutsgång 


Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande om antal sammanträden per år. 


Yrkandet bifalles. 


 


Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande om förtydligande om val av 


ordförande och dennes ersättare. Yrkandet bifalles.  


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen 


Lärandesektionen 


Omsorgssektionen 


Författningssamling 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 122 SAMRÅD (AU) - Revidering av kommunstyrelsens 


delegeringsordning KS/2024:334 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Antar Delegeringsordning för kommunstyrelsen med följande ändringar; 


- Delegat på punkt 3.1.1.b ändras till allmänna utskottet. 


- ”Mottagare av arkitekturpris” ändras till delegat allmänna utskottet. 


• Upphäver nuvarande gällande version. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Delegering innebär att kommunstyrelsen överför självständig beslutanderätt till någon 


annan – det vill säga ger någon i uppdrag att fatta beslut på dess vägnar. Överföring av 


beslutanderätt sker då från nämnd till utskott, ledamot, ersättare, anställd eller annan 


uppdragstagare. Ett beslut som fattats med stöd av delegering från en nämnd gäller alltså 


som om nämnden själv fattat beslutet i fråga. Nämnders möjlighet till delegering av beslut 


inom olika ärenden regleras i 6 kap 37–39 §§ Kommunallagen. 


 


Att delegera beslutanderätten fyller i huvudsak två syften: 


- Att avlasta nämnden från vissa ärenden för att skapa mer utrymme för 


betydelsefulla och principiella ärenden. 


- Att möjliggöra en effektivare verksamhet genom att beslutsvägarna blir kortare och 


handläggningen snabbare. 


Bilagt finns en lista på vad som är ändrat, tillagt och borttaget sedan senaste revideringen av 


delegeringordningen. Det som är tillagt är markerat med gult och det som förslås ta bort är 


överstruket. 


Barnkonventionen  


Det positivt ur ett barnrättsperspektiv att Kommunstyrelsen antar en delegeringsordning 


som anger delegation till de tjänstepersoner eller utskott som har kunskap inom området att 


fatta beslut. Detta förkortar beslutsprocessen 


Viktigt att varje delegat beaktar vilken påverkan varje beslut har ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 
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Jämställdhetsperspektiv 


Med en delegeringsordning för kommunstyrelsen förkortas beslutsprocessen. Korta 


beslutsvägen kan påverka jämställdhetsperspektivet på flera olika sätt. Risker kan vara att 


det kan det bli svårare att säkerställa att jämställdhetsperspektivet beaktas eller inte förbises.  


Vid delegering är det en person som beaktar jämställdhetsperspektivet utifrån sitt 


perspektiv. När flera personer fattar beslutet får man in flera perspektiv. 


 


Det viktigt att varje delegat beaktar vilken påverkan varje beslut har ur ett 


jämställdhetsperspektiv.  


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-11-27 


Delegeringsordning för kommunstyrelsen Tranemo kommun 


Lista – ändringar i delegeringsordning 


Delegeringordningen för kommunstyrelsen, nuvarande gällande version 


Föredragning och debatt 


Utredare/Processekreterare Sanna Pihlajamäki Blomgren föredrar ärendet och svarar på 


frågor. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att ändra delegat på punkt 3.1.1.b till 


allmänna utskottet. 


 


2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på ”Beslut av mottagare av arkitekturpris” 


ska delegeras till allmänna utskottet. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande om ändring av delegat på punkt 


3.1.1.b. Yrkandet bifalles. 


 


Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande om ändring av delegat för 


arkitekturpriset. Yrkandet bifalles. 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


IFO 


Lärandesektionen, handläggare 


Samhällsutveckling 


Författningssamling 
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Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Delegeringsordning för kommunstyrelsen Tranemo kommun 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 123 Underhållsutredning kommunala gator 2023 KS/2024:479 


Allmänna utskottets beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Infrastruktur har under 2023 gett Ramboll RST i uppdrag att utföra en skadeinventering och 


underhållsutredning på det kommunala vägnätet.  


En underhållsutredning på det kommunala vägnätet var viktigt av flera skäl, inte minst från 


hållbarhet, ekonomi och säkerhet.  


Data från underhållsutredningen har laddats upp på Geosecma där förvaltningen har en 


överblick på statusen för det kommunala vägnätet.  


Förvaltningen önskar inleda en dialog kring utformningen av en prioriteringslista som ska 


vägleda oss i arbetet med att fördela de tilldelade 2.1 mnkr under 2025. 


Barnkonventionen  


Bra underhållna gator och vägar påverkar barn positivt. Det skapar en säkrare och tryggare 


miljö för bl.a. barn. 


Ekonomisk påverkan 


Förvaltningen har tilldelats 2.1 mnkr som behöver fördelas på ett strategiskt sätt under 2025.   


Jämställdhetsperspektiv 


Underhållsutredningen har inte en påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv, då hela det 


kommunala vägnätet har inventerats. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-11-28 


Sammanfattande teknisk redovisning gator 


Sammanfattande teknisk redovisning GC-vägar 


Föredragning och debatt 


Verksamhetschef Henrik Johansson föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 
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Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Avslutat 
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§ 124 Remiss av Swedacs föreskrifter KS/2024:459 


Allmänna utskottets beslut 


• Godkänner remissvaret. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Remissvar 


Tranemo kommun instämmer delvis i remissens förslag.  


Under rubrik Kontroll 15§ och 16 § i remissförslagen lämnar Tranemo kommun 


nedanstående kommentar eftersom vi ser att det kan bli svårigheter att över tid få till rimliga 


statistiska områden. Om vi inte lyckas få till dessa statistiska områden innebär det att vi 


antagligen behöver kassera fler vatten- och energimätare än med nuvarande föreskrifter: 
Exempelscenario 


Vi utser ett statistiskt område att omfatta 500 mätare. 


Efter 7 år ska vi enligt förslaget plocka ner 32 st mätare (enligt bilaga till föreskrifterna) och 


skicka på kontroll. Dessa 32 mätare ersätts av 32 nya mätare som inte kan ingå i det 


statistiska området då de inte är uppsatta samtidigt med de övriga mätarna i området.  


Om kontrollen går bra kan de övriga 468 mätare sitta ute i ytterligare 7 år. 


Efter den andra 7 årsperioden kommer vi behöva plocka ner de 468 mätarna + de 32 mätarna 


då de inte ingår i något statistiskt område.  


Totalt på en 14 årsperiod kommer vi kassera 532 mätare. 


De 32 mätarna skulle kunna bilda ett eget statistiskt område men vi ser utmaningar att klara 


av att till slut ha koll på alla statistiska områden och utesittningstider. 


Kommunens VA-enhet samt Fjärrvärmeenhet anser att Swedacs förslag till nya föreskrifter 


är bra och tydliggör på ett bättre sätt än idag hur kontrollen av vatten- och energimätare ska 


hanteras. Den största fördelen i förslagen är att utesittningstiden för alla typer av mätare 


likställs till samma tid och att kravet på antalet mätare som måste kontrolleras minskas från 


nuvarande krav. 


Ärendet 


Swedac har arbetat fram förslag på nya föreskrifter för kontroll av vatten- och energimätare 


och har under november månad 2024 skickat ut dessa på remiss till berörda aktörer. Både 


VA-enheten och Fjärrvärmeenheten har granskat förslagen  och arbetat fram ovanstående 


remissvar. 


Barnkonventionen  


Eftersom detta är ett justerat lagkrav ser vi inte att ärendet skulle ha någon särskild påverkan 


ur ett barnrättsperspektiv 
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Ekonomisk påverkan 


Vi ser inte att förslagen har någon ekonomisk påverkan på de taxefinansierade 


verksamheterna VA och Fjärrvärme. 


Jämställdhetsperspektiv 


Eftersom detta är ett justerat lagkrav ser vi inte att ärendet skulle ha någon särskild påverkan 


ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-04 


STAFS 202X_Y Nya föreskrifter om kontroll av vattenmätare, Swedacs föreskrifter 


STAFS 202X_X Nya föreskrifter om kontroll av värmeenergimätare, Swedacs föreskrifter 


Konsekvensutredning Swedacs föreskrifter 


Beslutet skickas till 


Samhällssektion 


Swedac, registrator@swedac.se ange diarienummer 2024/2370 


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Avslutat 
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§ 125 Svar - Samråd för vattentjänstplan Ulricehamns kommun 


KS/2024:472 


Allmänna utskottets beslut 


• Godkänner samrådsyttrandet. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Samrådsyttrande 


Tranemo kommun har i stort inga synpunkter på innehållet och omfattningen i förslaget till 


ny vattentjänstplan för Ulricehamns kommun.  


Det vi vill belysa är dock betydelsen av samverkan mellan våra kommuner inom området 


oförutsedda händelser. Då vi gränsar till varandra och omfattas av Ätrans avrinningsområde 


är samverkan av stor betydelse för vår förmåga att hantera framför allt höga flöden i 


biflöden till Ätran vilka passerar genom Tranemo kommun. Klimatförändringar prövar våra 


organisationer allt oftare och tyvärr i eskalerande omfattning, samverkan och samarbete 


kring prognoser och andra områden av förebyggande karaktär bör prioriteras. 


Ärendet 


Ulricehamns kommun har tagit fram ett förslag till ny vattentjänstplan, som nu är ute på 


samråd fram till den 7 januari 2025.  


Allmänna utskottet beslutade 2024-11-28 att kommunen ska skicka in ett samrådsyttrande 


gällande Ulricehamns kommuns föreslagna Vattentjänstplan. 


Tranemo kommuns VA-enhet har därför granskat förslaget och formulerat ett förslag på 


samrådsyttrande. 


Barnkonventionen  


Att ha en uppdaterad Vattentjänstplan för långsiktig planering av hur kommunen ska 


tillgodose behovet av allmänna vattentjänster är positivt för alla och då även för barn. Detta 


är särskilt viktigt med tanke på klimatförändringarna och ett syfte med planen att bedöma 


vilka åtgärder som krävs för att upprätthålla VA-anläggningens funktion vid skyfall. 


Ekonomisk påverkan 


Detta ärende, att lämna ett samrådsyttrande, har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Detta ärende, att lämna ett samrådsyttrande, har ingen påverkan ur ett 


jämställdhetsperspektiv. Förslaget till ny vattentjänstplan påverkar kvinnor och män lika. 
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-06 


Samrådshandling Vattentjänstplan 2024–2035 Ulricehamns kommun 


Samråd för vattentjänstplan Ulricehamns kommun  


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ulricehamns kommun – Expedieras till Helen Einarsson helen.einarsson@ulricehamn.se  


Slutinstans 


Allmänna utskottet 


Status  


Avslutat 
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§ 126 Fördelning om extra föreningsstöd KS/2024:477 


Allmänna utskottets beslut 


• Beviljar fördelning av 1,5 miljoner kronor som extra avsatta medel för 


föreningsbidrag enligt bifogat förslag. 


• Frångår reglerna för föreningsbidrag gällande ansökningstider och att extra bidraget 


betalas ut under 2024 innan projekten har genomförts eller är slutredovisade.  


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Bidragen som föreslås syftar till att stödja verksamheter och initiativ som bidrar till ett ökat 


socialt engagemang och hållbar föreningsutveckling. En samlad bedömning av inkomna 


ansökningar har gjorts. Förvaltningen konstaterar att de tillgängliga medlen inte är 


tillräckliga för att bevilja bidrag till samtliga ansökningar. Prioriteringar har därför gjorts för 


att stödet går till de verksamheter och initiativ som bedöms ha akuta behov och störst 


potential att bidra till verksamhet för barn och unga.  


Ärendet 


Enligt beslut i KF § 158 Delårsbokslut 2, 2024 KS/2024:387 avsetts 1,5 miljoner kronor till 


extra föreningsbidrag. Bidraget ska fördelas under 2024. Totalt har 60 ansökningar 


inkommit. Fördelningen av bidragen har skett enligt följande: 


1. Investering- och upprustningsbidrag: 858 000 tkr har avsatts för att bevilja 8 


ansökningar som avser investering- och upprustningsbidrag med koppling till 


ärendet KS/2024:386.  


2. Övriga ansökningar: Resterande medel har fördelats enligt den bifogade listan. 


Fördelningen av bidragen har skett med hänsyn till tillgängliga medel och aktuella 


prioriteringar. Det är viktigt att understryka att medlen inte har räckt till att bevilja samtliga 


inkomna ansökningar, en prioritering har varit nödvändig. 


Barnkonventionen  


De fattade besluten bidrar positivt till efterlevnaden av barnkonventionen, Barnets bästa 


beaktas, flera av de verksamheter som beviljats bidrag arbetar aktiv för att skapa trygga och 


utvecklande miljöer för barn och unga, exempelvis genom satsningar på fritidsaktiviteter. 


Barnets rätt till lek, vila och fritid: Genom att stödja verksamheter som erbjuder aktiviteter 


och investeringar för barn och unga, bidrar besluten till att uppfylla barnets rätt till en 


meningsfull fritid och rekreation. Att satsa på föreningslivet är ett exempel på hur 







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Allmänna utskottet 


2024-12-12 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 17 


 


kommunen aktivt arbetar för att stärka barns rättigheter och förbättra deras livsvillkor i 


enlighet med barnkonventionens principer. 


Ekonomisk påverkan 


Kostnaden för bidragsutbetalning 2024 på 1,5 miljoner kronor hänförs till § 158 


Delårsbokslut 2, 2024 KS/2024:387 som ger möjlighet att betala ut ett extra föreningsbidrag på 


innevarande år. Det innebär att föreningarna som beviljas investering- och 


upprustningsbidrag slutredovisar till förvaltningen när projekten är klara. Föreningarna har 


enligt reglerna 2 år på sig att genomföra sina projekt. Om den beslutade bidragssumman inte 


stämmer med redovisningen kan föreningen bli återbetalningsskyldig. 


Jämställdhetsperspektiv 


Dessa bidrag bidrar till jämställdhet i föreningslivet genom att ge fler individer, oavsett kön, 


möjlighet att delta i, påverka och dra nytta av föreningarnas verksamheter. Detta är i linje 


med kommunens mål att arbeta för ett mer jämställt samhälle.  


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-04 


Bilagan fördelning av extra avsatta medel för föreningsbidrag 


KF § 158 Delårsbokslut 2, 2024 KS/2024:387 


Föredragning och debatt 


Föreningsutvecklarna Mats Fjeldstad och Linus Kulneff föredrar ärendet och svarar på 


frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomisektionen 


Slutinstans 


Allmänna utskottet  


Status  


Avslutat 
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§ 127 Ramuppdrag IT 2025 KS/2024:480 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Antar riktlinjer för ramuppdrag IT 2025 samt tillhörande prislista 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Från och med 2023 övergick samverkan till avtalssamverkan och enligt punkt 3 i 


samverkansavtalet ska IT:s verksamheter utföras i enlighet med det ramuppdrag som 


respektive ansvarig nämnd beslutar om för varje verksamhetsår. 


Ärendet 


Ulricehamns kommun och Tranemo kommun har avtalssamverkan kring verksamhet it. Den 


gemensamma IT-verksamheten syftar till att ge verksamheterna ett så effektivt och 


kvalitativt IT-stöd som möjligt. Samverkan ska stödja verksamheternas digitala satsningar. I 


samverkan får vi:   


• En kostnadseffektiv säker drift och utveckling med delning av support och stöd   


• Utveckling tillsammans som bidrar till robusthet och hög kvalitet   


• Bättre möjlighet att kompetensförsörja IT-verksamheten   


Ramuppdraget beskriver mer i detalj verksamhet IT:s uppdrag för det kommande året. 


Beslut om ramuppdraget med tillhörande prislista fattas i respektive nämnd på årets första 


möte. Ambitionen är att kommunerna ska ge så lika uppdrag till It som möjligt. 


Ramuppdraget arbetas fram av it-styrgrupp genom IT-forum utveckling, it-forum drift samt 


i dialog med verksamheter och verksamhet IT. 


Ramuppdrag för avtalssamverkan I Thar beretts i IT-samverkan. Därmed överlämnas förslag 


till justerat ramuppdrag och prislista för 2025 till kommunstyrelsen för beslut.  


Årets justeringar omfattar följande förändringar. 


I “bilaga 1” har: 


• IT-supportens öppettider harmoniserats med kommunernas öppettider i 


växel/reception. Vilket innebär att IT-supporten stänger 16:00 istället för 16:30 på 


helgfri måndag till torsdag. Utifrån resultatet av behovsanalysen bedöms inte 


verksamheten påverkas nämnvärt.  


• tjänsten lärardator strukits då IT från och med 2025 tar över supporten av samtliga 


administrativa datorer. Därmed finns det inte längre någon skillnad mellan 


supporten av lärardator och datorarbetsplats. Texten kring ansvarsfördelning mellan 


verksamhet och IT är förtydligad vad gäller datorarbetsplats och elevenhet.  


• beredskapsfunktionen förändrats. Beredskapsnumret är nu tillgängligt även under 


IT-supportens öppettider för hantering av kritiska ärenden.  


Övriga förändringar är av redaktionell karaktär. 
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Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv då riktlinjerna främst har ett tekniskt 


och administrativt fokus. 


Ekonomisk påverkan 


IT-kostnaderna ökar 2025 med anledning av nya avtal samt nya lösningar inom teknisk 


infrastruktur inklusive nya lösningar inom ITsäkerhet. Kostnadsökningarna beror främst på 


att när nya avtal som tecknas på längre perioder upphandlas på nytt så får vi betala för 


inflationen som varit de senaste åren samt en stärkt dollar. 


Till viss del motas detta av lägre kostnader för inköp av hårdvara där det nya klientavtalet 


innebär något lägre kostnad per enhet. Den totala kostnadsökningen beräknas ligga på cirka 


6 procent. Kostnader framgår av bifogad prislista. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv då riktlinjerna specificerar att IT 


ska säkerställa rättvis tillgång till teknik och support. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse om ramuppdrag IT 2025 


Riktlinjer för ramuppdrag IT 2025 


Prislista IT 2025 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Omsorgssektionen 


Lärandesektionen 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 128 Förlängning av Revisionsreglemente för Tranemo kommun 


KS/2024:473 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Antar Revisionsreglemente för Tranemo kommun 2025–2029. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Revisionsreglementet för Tranemo kommun har löpt ut i april 2024.  


Tranemo kommuns förtroendevalda revisorer ser ingen anledning till förändringar i 


nuvarande reglementet så förslår därför reglementet oförändrat i sin helhet.  


Förvaltningen har därmed tagit fram underlag för en förlängning av nuvarande reglemente.  


Barnkonventionen  


Reglementet berör framförallt revisionens uppdrag och organisering och har därmed ingen 


påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Reglementet har ingen direkt påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


De förtroendevalda revisorerna väljs i en demokratisk process där de folkvalda 


beslutsfattarna bör beakta ett jämställdhetsperspektiv, vilket innebär att säkerställa en rättvis 


och balanserad representation av kvinnor och män i beslutande och ledande roller.  


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-11-21 


Revisionsreglemente för Tranemo kommun 2020-2024 


Revisionsreglemente för Tranemo kommun 2025-2029 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Revisorerna 


KPMG 


Författningssamling 
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Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Revisionsreglemente för Tranemo kommun 2025–2029 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 129 Inkomna remisser KS/2024:488 


Allmänna utskottets beslut 


• Remissen ska besvaras. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Följande remisser har inkommit; 


- Remiss - Principer för hälso- och sjukvårdens utbud och lokalisering i Västra Götaland 


Status 


Pågående 
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